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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   37/2016 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   317/2016 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 23η Αυγούστου 2016, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 37η/2016 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 35156/19-08-2016 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) 

Πολίτης Δημήτριος, 6) Φάβας Γεώργιος και 7) Φαββατάς Δημήτριος. 

   

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα, το τακτικό μέλος κ. Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης 

«ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 15ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Διακοπή της παροχής νομικών υπηρεσιών από την ορισθείσα ως πληρεξούσια 
δικηγόρο των κληροδοτημάτων «ΠΑΝ. ΔΡΑΓΩΝΑ» και «ΑΙΚ. ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» και 

βεβαίωση περί της καλής έως τώρα εργασίας αυτής. 

Η με αριθμ. πρωτ. 33591/9-8-2016 σχετική εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, η οποία ήταν στο φάκελο 
του θέματος προς ενημέρωση μαζί με τα αναφερόμενα συνημμένα σε αυτή έγγραφα, έχει 
αναλυτικά ως εξής: 
 

ΘΕΜΑ: Κληροδοτήματα « ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» & «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» 
απαλλαγή δικηγόρου  

 
Έχοντας υπόψη: 
1. Τις διατάξεις του Ν. 3463/2006 (Δ.Κ.Κ) 
2. Τις διατάξεις του Ν. 3852/2015 
3. Τις διατάξεις του Ν. 4182/2013 (ΦΕΚ τ.Α 185/10.09.2013) Κώδικας Κοινωφελών 

Περιουσιών σχολαζουσών κληρονομιών και λοιπές διατάξεις. 
4. Τη με αριθμό πρωτ. 64656/25.10.2013 γνωμοδότηση της ορισμένης δικηγόρου Λαπιώτη 

Ασπασίας, σχετικά με το κληροδότημα « ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» καθώς και το 
ενημερωτικό της, σημείωμα σχετικά με το κληροδότημα « ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ», ως 
γνωμοδοτούσα δικηγόρος. 

5. Την ηλεκτρονική αλληλογραφία μεταξύ του τμήματος Δημοτικής Περιουσίας και Διαχείρισης 
Κοιμητηρίων και της δικηγόρου Λαπιώτη Ασπασίας, με την οποία πληροφορεί πως για 
προσωπικούς λόγους , δεν δύναται να συνεχίσει να παρέχει νομικές υπηρεσίες για τα 
παραπάνω κληροδοτήματα. 

ΕΙΣΗΓΟΥΜΑΣΤΕ  
τη λήψη απόφασης, ως Διοικούσα – Διαχειριστική  Επιτροπή  των κληροδοτημάτων, 
σχετικής με:  
Διακοπή παροχής νομικών υπηρεσιών της δικηγόρου Αθηνών, Ασπασίας Λαπιώτη, για τα 
κληροδοτήματα « ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» & «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ»  και τη 
βεβαίωση της έως τώρα καλής εργασίας αυτής. 

 
Συνημμένα: 

1. την με αριθμό πρωτ. 64656/25.10.2013 γνωμοδότηση σχετικά με το Νομικό έλεγχο 
τίτλων ιδιοκτησίας ακινήτων κληροδοτήματος «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» 

2. Το ενημερωτικό σημείωμα σχετικά με τη διαδικασία εκποίησης κληροδοτήματος « ΑΙΚ 
ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» 

3. Ηλεκτρονική αλληλογραφία της δικηγόρου με το τμήμα Δημοτικής Περιουσίας και 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων. 

 

Η Τμηματάρχης Η Διευθύντρια Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Αικατερίνη Λαμπρινάτου 1/8 

(υπογραφή) 

«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ»  
Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
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Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Με συγχωρείτε, η ίδια δικηγόρος είναι αυτή … 
 

Η κa Λαπιώτη είναι η δικηγόρος, η οποία με επιστολή της μας γνωστοποίησε ότι 
δεν μπορεί πλέον να συνεχίσει, λόγω φόρτου εργασίας τους οποίους έχει, για το 

συγκεκριμένο κληροδότημα και ερχόμαστε τώρα στην Οικονομική Επιτροπή να φέρουμε την 
διακοπή της συνεργασίας μαζί της, όπως ο νόμος ορίζει. 

 
Κύριε Πρόεδρε είναι το συγκεκριμένο κληροδότημα  που είχε πάει ο κ. Φάβας 
να το νοικιάσει στη Κηφισιά; Τα αποτελέσματα δεν μας τα έχει πει. Αυτό δεν 

είναι το κληροδότημα; 
 
Είναι και της Χανδρινού μέσα, ναι. 
 

Είναι και της Χανδρινού. 
 
Που με έξοδα του Δήμου, πήγε στην Αθήνα για να το … 
 
Κύριε Φαββατά, έλα τώρα. 
 

Να βοηθήσω τον συνάδελφο, δεν υπάρχει …. 
 
Τι έλα, δεν κατάλαβα, τι έλα;  
 

Ναι πήγα στην Αθήνα… 
 
Αυτό, αυτό λέω και εγώ. 
 

Βεβαίως, πήγα  στη Νέα Κηφισιά, τα γνωρίζετε αυτά.  
Παρακάτω, θέλετε κάτι άλλο;  

 
 Έχουμε  αποτέλεσμα; Τι; 
 

Υπάρχει μία διαδικασία αξιολόγησης από το Δήμο Κηφισιάς, είναι έντονο το 
ενδιαφέρον ακόμη. Μάλιστα προχθές μίλησα, λόγω των ημερών, με τον κ. 

Δήμαρχο, τον  κ. Θωμάκο, υπάρχει ακόμη το ενδιαφέρον του Δήμου Κηφισιάς. Έχουν μπει η 
Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Κηφισιάς, έχουν δει τις όποιες παθογένειες έχει το 
ακίνητο, περιμένουμε την κοστολόγηση από τη πλευρά τους…  

 
Θα ξαναπάτε κ. Φάβα; Θα ξαναπάτε;  
 

Για το συγκεκριμένο ακίνητο δεν νομίζω να χρειαστεί, για άλλα ακίνητα μπορεί να 
ξαναπάω. 

 
Αυτή, αρμοδιότητα είχε τι θέμα; Να κοιτάξει για το κτήριο τη νομιμότητά 
του, ή ανείσπρακτες οφειλές από τους προηγούμενες χρήστες; 

 
 Όχι, όχι, για το συγκεκριμένο ακίνητο, λόγω του ότι έχει μείνει κάποιο χρονικό 
διάστημα εκτός μισθώματος, το πρώτο, και το δεύτερο επειδή έχει υποστεί κάποιες 

φθορές, πρέπει να γίνουν κάποιες επισκευές πριν μπει ο οποιοσδήποτε μέσα.   
Επειδή λοιπόν, έχει εκδηλώσει το ενδιαφέρον του ο Δήμος Κηφισιάς έμπρακτα και μάλιστα 
ήρθε ο ίδιος ο κ. Δήμαρχος ο κ. Θωμάκος μαζί με τη Γενική Γραμματέα του Δήμου Κηφισιάς 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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και μαζί με τον Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών και έλεγξαν παρουσία μου το κτήριο, 
κατέγραψαν λοιπόν τις όποιες παθογένειες, έχουνε ετοιμάσει κάποια έκθεση με αυτό, 
περιμένουμε την κοστολόγηση από τη πλευρά της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών κι από 
εκεί και πέρα είμαστε σε συνεχή επαφή για την μίσθωση του κτηρίου. Υπάρχει  ακόμη το 
ενδιαφέρον. 

 
Η κυρία αυτή, η δικηγόρος, είχε κάνει όλες τις απαραίτητες ενέργειες για την 
είσπραξη των οφειλών, των ανείσπρακτων οφειλών; 

 
Να σας απαντήσω, επειδή ήμουνα και εγώ πριν από τον κ. Φάβα. Κοιτάξτε 
μέσα στην εισήγηση της Υπηρεσίας, υπάρχει αναλυτική όλη η έκθεση της  κας 

Λαπιώτη. Πραγματικά, έχει κάνει μια δουλειά…, την οποία θα την δείτε και εσείς μέσα, την 
έχουμε βάλει μέσα στο θέμα. 

 
Είναι πολύ καλή δικηγόρος η κα Λαπιώτη, έχει κάνει σωστή δουλειά, αυτό το 
γνωρίζουμε κ. Πρόεδρε. 
 
Το γνωρίζουμε, αυτό λέμε και στον κ. Μπεχράκη απαντάω.  
 
Το γνωρίζουμε και εμείς κ. Πρόεδρε. 
 
Υπάρχουν μέσα καταγεγραμμένα.  
Ομόφωνα; 
 
Λευκό.  
 
Λευκό εσείς.  
Η πλειοψηφία υπέρ.  

Σας ευχαριστώ.   
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική Επιτροπή των Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού λαμβάνει υπόψη της την παραπάνω εισήγηση 
και τις αναφερόμενες σ’ αυτήν διατάξεις, μειοψηφούντος των κ.κ. Μπεχράκη και Φαββατά οι 
οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εγκρίνει τη διακοπή παροχής νομικών υπηρεσιών από την ορισθείσα ως 
πληρεξούσια δικηγόρο των κληροδοτημάτων «ΠΑΝ. ΔΡΑΓΩΝΑ» και «ΑΙΚ. 
ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» δικηγόρο Αθηνών Ασπασία Λιαπώτη, μετά τη δήλωσής της  ότι δεν 
δύναται για προσωπικούς λόγους να συνεχίσει την εν λόγω παροχή νομικών 
υπηρεσιών,   

και βεβαιώνει την καλή εκτέλεση της μέχρι τώρα εργασίας της σχετικά,  
 
σύμφωνα με τη με αριθμ. πρωτ. 33591/9-8-2016 εισήγηση του Τμήματος 
Δημοτικής Περιουσίας και Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών 
του Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασής αυτής. 
  
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης       1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος  

  3. Μπεχράκης Σταμάτης  

  4. Μπουζιάνης Παύλος 

  5. Πολίτης Δημήτριος  

  6. Φάβας Γεώργιος  

  7. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 7 Σεπτεμβρίου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 


